
Data przyjęcia protokołu: 25.04.2024 r.

ROP.0002.2.2024

PROJEKT
PROTOKÓŁ NR LIX/24

LIX SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 21 MARCA 2024 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-
087 Zielonki). Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół
sporządziła inspektor Beata Przybycień. W obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności są
załącznikami do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto 21 marca 2024 r. o godz. 9:00, a zakoń-
czono o godz. 13:38 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

1. Otwarcie LIX sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i prawomoc-
ność do podejmowania uchwał, po czym otworzył LIX sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023.
2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:

3. Przyjęcie protokołu LVIII sesji zwyczajnej.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok;

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

3) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu;

4) wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki;

5) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty
spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Zielonki lub
jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w któ-
rych ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania tych
ulg;

6) przyznania dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej p. w. Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Zie-
lonkach na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do
rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków;

7) wyrażenia zgody na oddanie w najem na czas oznaczony oraz odstąpienie od obowiązku przetar-
gowego trybu zawarcia umów najmu nieruchomości stanowiących mienie komunalne Gminy Zielonki,
położonych w obrębie Węgrzce;

8) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku
przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy  nieruchomości  składającej  się  z  części  działek
ewidencyjnych nr 77/6, nr 78/1 i nr 78/2, położonych w miejscowości Zielonki;

9) przekazania środków finansowych na bieżące utrzymanie dla Komendy Miejskiej Państwowej Straży
Pożarnej w Krakowie;

10) przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej z przezna-
czeniem na pokrycie kosztów funkcjonowania Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Kra-
kowie;

11)  ustalenia wysokości  ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników i  kandydatów na stra-
żaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Zielonki biorących udział w dzia-
łaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu;
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12)  wspólnej  realizacji  i  finansowania  wykonania  Koncepcji  ochrony  przed  powodzią  zlewni  rzeki
Dłubni;

13) pozbawienia drogi nr K601495, zlokalizowanej na działce nr 37/8, stanowiącej ulicę Piastowską
w Batowicach dotychczasowej kategorii drogi gminnej poprzez jej wyłączenie z użytkowania;

14) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt
na te-enie Gminy Zielonki na rok 2024;

15) zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/63/2017 Rady Gminy Zielonki w sprawie nadania nazw ulic w miej-
scowości Garliczka;

16)  wprowadzenia  Regulaminu  korzystania  z  parkingu  zlokalizowanego  przy  budynku  Centrum
Medyczne  w Węgrzcach;

17) przyjęcia i ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania
i  pozbawiania  oraz  rodzajów  i  wysokości  stypendiów  sportowych,  nagród  sportowych  i  wyróżnień
sportowych gminy Zielonki;

18) określenia rodzajów świadczeń, warunków i sposobu ich przyznawania w ramach pomocy zdro-
wotnej dla nauczycieli korzystających z ochrony zdrowia;

19) zmiany Uchwały nr XXXII/84/2021 Rady Gminy Zielonki z dnia 25 listopada 2021 r.  w sprawie
zatwierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach;

20)  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  mieszkaniu  treningowym
prowadzonym przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Zielonkach.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec braku uwag zarządził
głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (15) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Agata 
Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (3) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny
NIEOBECNI (3) Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, Lucyna Zielińska
Porządek obrad został przyjęty.
Ad 3. Przyjęcie protokołu LVIII sesji zwyczajnej.
Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu LVIII sesji, wobec ich braku, 
zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu protokołu.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu LVIII sesji zwyczajnej
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Magdalena Listoś, Krzysztof 
Olawski, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (2) Renata Kosno, Piotr Podleśny
NIEOBECNI (3) Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, Lucyna Zielińska
Protokół został przyjęty.
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P  rotokół LVIII sesji został przyjęty i otrzymał numer LVIII/24.  
Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.
W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu 
międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 20.03.
2. Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik – sprawozdanie
z  posiedzeń w dn. 28.02, 13.03, 21.03.

3. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 19.03.

4.  Przewodniczący Komisji  Ochrony Środowiska, Niskiej  Emisji  i  Odpadów K. Krzyworzeka – spra-
wozdanie z posiedzenia w dn. 18.03.

5. Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej J. Kwaśny - sprawozdanie z posiedzenia
w dn.  15.03.

6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 20.03.

7. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 28.02, 8.03.

8. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 28.02,
15.03.

Protokoły  z  posiedzeń  komisji  dostępne  są  na  stronie  internetowej  Biuletynu  Informacji  Publicznej
Urzędu Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:

Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na 2024 rok;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,   
1 głos „wstrzymujący się”.

Skarbnik A. Adamczuk omówiła kolejno dwa projekty uchwał; zmianę budżetu oraz zmianę Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Zielonki wraz z autopoprawkami.  Wójt uzupełnił  informację dot.  nowej
inwestycji FENIKS, stanowiący załącznik do protokołu. Radna R. Kosno zapytała o samochód WUKO,
jaki  będzie jego całkowity koszt  zakupu i  jakie będą źródła jego finansowania.  Wójt powiedział,  że
całkowity  koszt  szacowany jest  pomiędzy  2,2  -  2,4  mln  zł.  Proponuje  50% sfinansować środkami
z  budżetu  gminy,  pozostałą  część  finansowało  będzie  Przedsiębiorstwo  Usług  Komunalnych
w Zielonkach,  ostateczny beneficjent,  użytkownik i  eksploatator  pojazdu.  Radna R.  Kosno zwróciła
uwagę,  czy  nie  warto  sięgnąć  po  środki  zewnętrzne  w  większym wymiarze,  niż  w  połowie  kwoty
i zaczekać na aktualnie uruchamiane środki unijne, ponieważ nie jest to kwota mała i dlaczego tak na
szybko teraz z budżetu taki wydatek. Wójt przypomniał, że rozmowy w tym zakresie trwały mniej więcej
od stycznia  br.  Zwrócił  uwagę,  że  jeśli  gmina będzie  beneficjentem i  wystąpi  z  wnioskiem,  będąc
właścicielem pojawia się problem z odliczeniem VAT-u. W przypadku przedsiębiorstwa odliczy VAT
w 100% i może rozpocząć świadczenie usług na zewnątrz dysponując takim potencjałem, dając sobie
tym  sposobem  możliwość  na  finansowanie  swojego  udziału.  Jeśli  przedsiębiorstwo  będzie  miało
dostępne  programy,  to  skorzysta  z  dofinansowania  dla  przedsiębiorstw.  Gmina  daje  swój  udział
w każdym dofinansowaniu prawie 50%, więc tutaj daje się szansę przedsiębiorstwu na działanie w tym
kierunku.  Radny K. Krzyworzeka przyznał, że temat zakupu WUKO na Komisji Ochrony Środowiska
wielokrotnie się  przewijał,  że pojazd jest  bardzo potrzebny,  wyraził  zadowolenie,  że zakup sprzętu
znajduje się w budżecie, bo cała gmina czeka na tego rodzaju usługi. Wobec braku dalszych pytań,
przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do projektu uchwały ws. zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
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Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok wraz z autopoprawką
Wobec braku możliwości zagłosowania przez radnych, przewodniczący M. Golanko ogłosił 5 minut

przerwy, bez kończenia głosowania. Po przerwie zarządził sprawdzenie kworum i anulowanie 
głosowania. Po czym zarządził ponowne głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska,
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr LIX/8/2024)

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,
2 głosy „wstrzymujące się”.

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką w poprzednim ppkcie przy oma-
wianiu zmiany budżetu gminy Zielonki. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził 
głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska,
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr LIX/9/2024)

3) uchwała w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2
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głosy „wstrzymujące się”.

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. Wobec braku pytań, przewod-
niczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały ws. emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska,
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr LIX/10/2024)

4) uchwała w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,
0 głosy „wstrzymujących się”. 
Wójt omówił projekt uchwały. Kierownik Referatu Organizacyjno-Prawnego R. Krawczyk omówił  auto-
poprawkę do projektu uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie 
nad autopoprawką do projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały ws. wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących 
fundusz sołecki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką
Głosowano w sprawie:
wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIX/11/2024)

5) uchwała w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania
lub  rozkładania  na  raty  spłaty  należności  pieniężnych  mających  charakter  cywilnoprawny,
przypadających Gminie Zielonki lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności
pomocy  publicznej  w  przypadkach,  w  których  ulga  stanowić  będzie  pomoc  publiczną  oraz
wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,
0 głosy „wstrzymujących się”. 
Kierownik Referatu Dochodów i Budżetu M. Pietras omówiła projekt uchwały. Wobec braku pytań, prze-
wodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty
należności  pieniężnych  mających  charakter  cywilnoprawny,  przypadających  Gminie  Zielonki  lub  jej
jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których
ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIX/12/2024)

6) uchwała w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Narodzenia Naj-
świętszej Maryi Panny w Zielonkach na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty bu-
dowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,
0 głosy „wstrzymujących się”. 
Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyznania dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w 
Zielonkach na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIX/13/2024)
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7) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem na czas oznaczony oraz odstąpienie
od obo-wiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu nieruchomości stanowiących mienie
komunalne Gminy Zielonki, położonych w obrębie Węgrzce;

Przewodniczący M. Golanko: Komisja Budżetowa powstrzymała się od głosowania wobec zgłoszonego
wniosku o zmiany w projekcie uchwały, pozytywna opinia z autopoprawką Komisji Planowania i Roz-
woju - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.

Wójt omówił projekt uchwały i treść autopoprawki. Radna R. Kosno zwróciła się z pytaniem, czy w zak-
resie wynajmowania pomieszczeń na 2 piętrze i na parterze, będą zawierane dwie odrębne umowy
z dzierżawcą. Kierownik  M. Fordymacka potwierdziła, że będą to dwie odrębne umowy, osobno na
podstawową opiekę zdrowotną na 2 piętrze,  osobno na ginekologię na parterze.  Radna R.  Kosno
kontynuowała, że o ile nie ma uwag ws. podstawowej opieki, to już do gabinetu na parterze ma uwagi,
bowiem zgodnie z pozyskaną wiedzą dzierżawca nie posiada podpisanego kontraktu z Narodowym
Funduszem Zdrowia na prowadzenie gabinetu ginekologicznego. Radnych założeniem i dążeniem była
opieka ginekologiczna dla kobiet w ramach Funduszu Narodowego. Jeśli gmina podpisuje umowę na
czas nieokreślony z podmiotem, który nie ma na dzisiaj takiego kontraktu, zakłada że może czynić
o niego starania, ale gabinet będąc zajętym uniemożliwia innemu podmiotowi wejście z bezpłatnymi
usługami.  W przypadku podpisania  umowy na czas nieokreślony blokowana jest  możliwość innym
podmiotom wystartowania w konkursach. Zasugerowała, by uchwałę podzielić na dwie części; zapisy
związane  z  gabinetem  podstawowej  opieki  zdrowotnej  na  drugim  piętrze  na  czas  nieokreślony,
w zakresie drugiego gabinetu radna wnioskowała o zmianę charakteru wynajmu na czas krótszy roku,
półtora,  żeby  sprawdzić,  czy  inne  podmioty  będą chciały  wystartować  w konkursach  NFZ-owskich
i przyjść do tej placówki. Zakładała radna, że dla wszystkich zainteresowanych najważniejszym celem
jest funkcjonowanie gabinetu ginekologicznego w ramach NFZ, a nie zasad komercyjnych. Podkreśliła,
że nie po to gmina środki publiczne na niego przeznaczała m.in. remont, wyposażenie, zakup USG, by
podmiot prywatny przeznaczał go na prywatne usługi i dodatkowo prowadził usługi ze zniżką, nie dla
wszystkich mieszkanek gminy, tylko wyłącznie dla pacjentek przychodni z drugiego piętra. Widzi w tym
sprzeczność; gmina udostępnia budynek i sprzęt, a korzyści czerpie tylko firma prywatna. Gdyby firma
Familia przygotowała zniżkę dla mieszkanek gminy w związku z tym, że ma taką ofertę, to nawet gdyby
to nie było w ramach NFZ-u, oferta byłaby atrakcyjna, przejrzysta, natomiast korzystając ze środków
publicznych  dajemy  zniżkę  prywatnej  firmie.  Wójt powiedział,  że  zawierając  umowę  na  czas
nieokreślony, termin wypowiedzenia trwa trzy miesiące, w sytuacji gdy tylko pojawi się zainteresowany
podmiot, nie widzi żadnego problemu z wypowiedzeniem tej umowy i zawarcie z nowym podmiotem,
który będzie chciał funkcjonować na sprzęcie, mając kontrakt z Narodowego Funduszu Zdrowia. Rolą
gminy nie jest prowadzenie ochrony zdrowia, ponieważ tym zajmuje się Narodowy Fundusz Zdrowia,
tylko tworzenie  godnych warunków dla  mieszkańców w zakresie  świadczenia  podstawowych usług
zdrowotnych i w tym celu wydane zostały środki publiczne. Podkreślił,  że na terenie gminy Zielonki
kwestie  w  zakresie  świadczenia  usług  medycznych  dla  tzw.  specjalistyki,  regulowane  są  przez
samorząd powiatu. Z kolei w Mieście Kraków prezydent miasta rządzi się innymi prawami, ponieważ
jest  jednocześnie  starostą.  W  przypadku  gminy  Zielonki  powiat  ustala  mapę  i  czas  pracy  aptek,
świadczenie usług specjalistycznych przez gabinety. Podsumował, że nie widzi żadnego zagrożenia
w przyszłości, jeśli będzie podmiot chciał świadczyć usługi w zakresie ginekologii, czy w Zielonkach,
czy  w  Węgrzcach,  jest  otwarty  i  umożliwi  współpracę  z  lekarzami  rodzinnymi.  Lokale  są  do  tego
przygotowane.  Radna R. Kosno zwróciła uwagę, że w sytuacji  gdy będą dwie odrębne umowy na
innych zasadach, zasadnym byłoby w uzasadnieniu uchwały to zróżnicować. Rolą radnych jest troska o
majątek gminy, podczas gdy wynajmowany jest podmiotowi prywatnemu, w tej samej stawce za metr
kwadratowy jak podmiotowi, który świadczy usługi na NFZ. Jeśli umowy będą odrębne to wydaje się, że
powinno to być zasugerowane w uzasadnieniu, że umowa będzie inaczej skonstruowana, że będzie
w innych stawkach lokal wynajmowany. Z uzasadnienia wynika, że to są te same zasady dla podmiotu
prywatnego i dla podmiotu, który świadczy usługi w ramach NFZ. Radny T. Łysek powiedział, że w jego
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opinii  przedłożona propozycja jest korzystna z rozdzieleniem umowy na dwa gabinety. Pierwszy na
2 piętrze świadczący usługi  POZ-u z umową na czas nieokreślony z tak naprawdę 3-miesięcznym
terminem wypowiedzenia umowy. Podpisując umowę na czas terminowy, określony np. 2 lata, w tym
okresie de facto gmina pozbawiłaby się prawa wypowiedzenia takiej umowy. W sytuacji kiedy pojawi
się podmiot, który chciałby świadczyć takie usługi, możemy jako wynajmujący zapytać najemcę, czy
państwo będą świadczyli takie usługi w ramach POZ-u, bo mamy alternatywną propozycję. Jeżeli nie,
to zgodnie z warunkami umowy w ciągu trzech miesięcy przekazujemy ten obiekt kolejnemu najemcy.
Wobec braku dalszych pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką do
projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do projektu uchwały ws. wyrażenia zgody na oddanie w najem na czas oznaczony oraz 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu nieruchomości stanowiących 
mienie komunalne Gminy Zielonki, położonych w obrębie Węgrzce

Wyniki głosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska
Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką

Głosowano w sprawie:

wyrażenia  zgody  na  oddanie  w najem  na  czas  oznaczony  oraz  odstąpienie  od  obowiązku
przetargowego try-bu zawarcia umów najmu nieruchomości stanowiących mienie komunalne Gminy
Zielonki, położonych         w obrębie Węgrzce wraz z autopoprawką

Wyniki głosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)

Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska

Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr LIX/14/2024)

8) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz od-
stąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości skła-
dającej się z części działek ewidencyjnych nr 77/6, nr 78/1 i nr 78/2, położonych w miejscowości 
Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,
0 głosy „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 4 głosy „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.
Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku 
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przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości składającej się z części działek 
ewidencyjnych nr 77/6, nr 78/1 i nr 78/2, położonych w miejscowości Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, 
Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marzena Gadzik - Wójcik
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr LIX/15/2024)

9) uchwała w sprawie przekazania środków finansowych na bieżące utrzymanie dla Komendy 
Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Krakowie;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,
0 głosy „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów
 - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały
Głosowano w sprawie:
przekazania środków finansowych na bieżące utrzymanie dla Komendy Miejskiej Państwowej Straży 
Pożar-nej w Krakowie
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIX/16/2024)

10) uchwała w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej 
Straży Pożarnej z przeznaczeniem na pokrycie kosztów funkcjonowania Komendy Miejskiej 
Państwowej Straży Pożarnej w Krakowie;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  
0 głosy „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów
 - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej 
z przeznaczeniem na pokrycie kosztów funkcjonowania Komendy Miejskiej Państwowej Straży 
Pożarnej w Krakowie
Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
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Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIX/17/2024)

11) uchwała w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Zielonki 
biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,
0 głosy „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów
 - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków 
ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Zielonki biorących udział w działaniu 
ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIX/18/2024)

12) uchwała w sprawie wspólnej realizacji i finansowania wykonania Koncepcji ochrony przed 
powodzią zlewni rzeki Dłubni;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  
0 głosy „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji
i Odpadów - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej M. Fordymacka omówiła projekt uchwały. Wobec braku 
pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
wspólnej realizacji i finansowania wykonania Koncepcji ochrony przed powodzią zlewni rzeki Dłubni
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska
BRAK GŁOSU (1) Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIX/19/2024)

13)  uchwała  w  sprawie  pozbawienia  drogi  nr  K601495,  zlokalizowanej  na  działce  nr  37/8,
stanowiącej ulicę Piastowską w Batowicach dotychczasowej kategorii drogi gminnej poprzez jej
wyłączenie z użytkowania;
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Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy „za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił projekt uchwały. Wiceprzewodnicząca M. Ga-
dzik-Wójcik zadała pytanie związane z nazewnictwem drogi, czy w ślad za zlikwidowaniem kategorii
drogi, czy zlikwidowana zostanie nazwa ulicy. Wójt powiedział, że nazwa ulicy pozostaje niezmieniona,
nadal będzie to ulica Piastowska, tyle, że nie będzie drogą gminną w rozumieniu ustawy o drogach
publicznych, tylko będzie drogą wewnętrzną i nadal będzie służyła dla obsługi nieruchomości, ruchu
pieszo  rowerowego,  dojazdu  do  nieruchomości,  które  przy  pomocy  tej  drogi  wewnętrznej  będą
obsługiwane.  Radna R. Kosno zwróciła uwagę, czy w ślad za zmianą, nie powinna znaleźć się ta
informacja w uchwale, że będzie to kategoria drogi wewnętrznej, ponieważ treść uchwały sugeruje jej
fizyczną likwidację. Kierownik P. Zięcina powiedział, że zgodnie z ustawą o drogach publicznych, drogi
niezaliczone do kategorii  gminnej  stanowią drogi  wewnętrzne,  to  jest  automat.  Droga jeśli  nie  jest
publiczną, to wiadomo jest wewnętrzną i nie podejmuje się żadnych uchwał w zakresie zaliczenia jej do
dróg wewnętrznych. Podkreślił, że jak droga nie jest publiczna, to nie pozostaje wyłącznie kategoria
drogi wewnętrznej. Wójt dodał, że przepisy wymienionej ustawy wyraźnie rozgraniczają: droga gminna
to taka, której status reguluje uchwała rady. Stąd wyłącznie uchwałą rady można wykreślić drogę z listy
dróg  gminnych.  Podsumował,  że  wszystko  co  nie  jest  drogą  gminną,  a  jest  działką  publicznie
użytkowaną,  jest  drogą  wewnętrzną.  Z  drugiej  strony  nigdy  ta  droga  nie  miała  parametrów  drogi
gminnej, jej zabudowa i ogrodzenia są na tyle tak wąskie, że nie można poprowadzić tamtędy tranzytu.
W centrum Batowic z przystanku mieszkańcy idą na os. Piastów najkrótszą drogą, tworząc  duży ruch
pieszych i rowerzystów, więc puszczenie drogą maksymalnie 3,5 metrową tranzytu z ościennych gmin,
gdzie jest najkrótszy wjazd na Rondo Północne przy wiadukcie kolejowym w Batowicach, stanowiłoby
to zaprzeczenie utrzymania bezpieczeństwa mieszkańców i innych użytkowników drogi. Stąd realizując
wnioski  mieszkańców o ograniczenie ruchu, jest  to jedyny sposób na zapewnienie bezpieczeństwa
użytkowników tego odcinka drogi  ulicy Piastowskiej.  Radna R.  Kosno zgodziła  się  z  argumentacją
przedmówcy,  zwróciła  uwagę,  że  jednak  analiza  treści  uchwały  sugeruje,  że  jednak  droga  nie
pozostanie  nadal  użytkowana.  Zastanawiała  się  radna,  czy  w  uzasadnieniu  uchwały  nie  powinien
znaleźć się zapis, że w konsekwencji zmiany, droga ta stanie się drogą wewnętrzną i stanowiłby to
jasny przekaz dla mieszkańców. Podkreśliła, że zgadza się z treścią i intencjami autora uchwały. Wójt
stwierdził,  że  zgadza  się  z  radną  w  tym  zakresie,  uzasadnienie  ustne  zawarte  w  protokole  sesji
kierownika  i  jego  jest  tak  samą ważną  informacją.  Wobec  braku  dalszych  pytań,  przewodniczący
M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
pozbawienia drogi nr K601495, zlokalizowanej na działce nr 37/8, stanowiącej ulicę Piastowską w 
Batowi-cach dotychczasowej kategorii drogi gminnej poprzez jej wyłączenie z użytkowania

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIX/20/2024)

14) uchwała w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobie-
gania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2024;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej 
Emisji i Odpadów - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosy „wstrzymujących się”
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Wójt powiedział, że wielokrotnie przedstawiany program wraz z panią Kierownik Referatu Geodezji, 
Rol-nictwa i Gospodarki Gruntami B. Kudaszewicz-Wal, udzieli odpowiedzi na zadane pytania. Wobec 
braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Zielonki na rok 2024
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska,
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Gaweł
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIX/21/2024)

15) zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/63/2017 Rady Gminy Zielonki w sprawie nadania nazw ulic w
miejscowości Garliczka;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych - 3
głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”

Kierownik Referatu Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki Gruntami  B. Kudaszewicz-Wal omówiła projekt
uchwały.  Wiceprzewodnicząca M.    Gadzik-Wójcik   w swojej  wypowiedzi  zwracała uwagę na aspekty
związane z nadawaniem nazwy ulic. Przyznając im walor wartości niematerialnych, których w ocenie
radnej nie należy pomijać, a wręcz utrwalać w każdej możliwej formie dziedzictwo, historię, gminną
przeszłość,  m.in.  poprzez utrzymanie pamięci  osób, wydarzeń, nazw, przysiołków, czy nawet nazw
trudnych. Nadanie  ich w formie nazw ulic, jak czynią niemal wszystkie gminy wiejskie, dla których
tożsamość  jest  ważna.  Czynią  to  również  gminy  miejskie.  Apelowała,  by  nie  tylko  wykorzystać
przeszłość historii tej gminy, ale też zachować i zabiegać by przetrwało to, co jeszcze przetrwać może
w formie nazewnictwa właśnie. Podała za przykład powołaną przez gminę miejską Kraków nazwę ulicy
w związku z realizacją inwestycji, która służy nie tylko Krakowowi, ale również gminie Zielonki. Mowa
była  o  zachowaniu  w  pamięci  historii  terenu  Prądnika  związanego  od  późnego  średniowiecza  do
początku renesansu z produkcją papieru w Prądniku. Tym sposobem ta niewielka, bezimienna ulica w
Krakowie stała  się  ulicą  Papierni  Prądnickich.  Przewodniczący    M.  Golanko   podsumował,  że radna
apeluje o niezmienianie nazwy ulicy, jakkolwiek wniosku w tym zakresie radna nie wyartykułowała.
Dodał, że uczestniczył w zebraniu wiejskim sołectwa, na ktorym wszyscy zebrani byli za zmianą nazwy
tej ulicy. Rozumie argumenty przedmówczyni, niemniej rada zazwyczaj starała się uwzględniać wnioski
sołectw w tym zakresie.  Radna M. Żylska sprostowała informację, że wnioskodawca od dawna jest
mieszkańcem  gminy,  tylko  mieszka  na  terenie  sołectwa  Przybysławice,  a  będzie  mieszkańcem
sołectwa Garliczka. Wójt powiedział, że przyjęta została reguła, iż sołectwa wnioskują w tym zakresie.
Nazewnictwo ulic, placów jest właściwością rady gminy i niekoniecznie rada musi pytać o stanowisko
sołectwa. Dał przesłanie dla nowej rady,  by wykorzystać to,  o czym mówiła Pani Przewodnicząca.
Aktualnie przewiduje się ok 20 kilometrów dróg serwisowych, które będzie trzeba w nowej kadencji
bardzo  szybko  nazwać,  ponieważ  mieszkańcy  będą  chcieli  skorzystać  z  adresów,  a  nie  mieć
przypisanych im numerów porządkowych. Zatem przed nową kadencją rady, stanie zadanie nadania
nazw ulicom z wykorzystaniem sugestii sołtysów, rad sołeckich, ale też powinna podjąć w miarę szybko
te rozstrzygnięcia, sukcesywnie jak będą przejmowane drogi serwisowe Północnej Obwodnicy Krakowa
przez gminę i stworzenie nazewnictwa może właśnie z wykorzystaniem tych aspektów z terenu gminy
Zielonki. Być może powstanie nowy sposób stanowienia nazw w nowej kadencji. Podkreślił, że nie musi
być  podstawą  uchwała  zebrania,  właściwość  jest  rady  gminy  w  tym  zakresie.  Przypomniał,  że
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pragmatyką było przyjmowanie opinii, stanowisk i propozycji, co było jak najbardziej właściwe. Wielu na
tej sali ma w pamięci jak trudno się procedowało wprowadzanie nazw, czego przykładem są Węgrzce,
w których po dłuższym czasie wymyślono na wzór amerykański nazewnictwo literowe ulic A, B, C i E.
W  pozostałych  miejscowościach  ustalone  są  nazwy  konkretne,  co  porządkuje  komunikację,  też
transport  towarów.  Radna  J.  Kwaśny zaapelowała,  by  w  zakresie  nazw  ulic,  utrzymywać  stare,
tradycyjne nazwy używane od wielu pokoleń, za łatwo rezygnuje się tych nazw. Zwróciła się z prośbą,
by  na  zebraniach  sołeckich  przypominać  mieszkańcom,  jak  ważne  są  te  bardzo  stare  nazwy.
Wiceprzewodnicząca  M.  Gadzik-Wójcik zachęcała  do  wzięcia  pod  uwagę  kwestii,  że  ulice  nie  są
konkretnego sołectwa, tylko są gminne, a całość świadczy o tej gminie i jej mieszkańcach. Przyznała
radna, że bardzo duże wrażenie zrobiła na niej ta dbałość o tradycje gdy się wprowadziła w te strony,
podczas gdy będąc mieszkanką miasta, nie zajmowała się kulturą, zgodnie z założeniem, że kultura
ludowa przynależy do wsi.  Dodała,  że należy czynić starania,  by co nie jest  materialne pozostało.
Przypomniała prace rady dot. nazwy ulicy Na Rozdziałowskim w Zielonkach, wówczas rada zgodziła
się, że nazwa jest rzeczywiście nazwą czegoś, co nie istnieje i w taki sposób zniknęła ta nazwa. Znikają
kolejne tego typu niematerialne pozostałości po tych, którzy mieszkali tutaj przed nami. Zastanawiała
się, co pozostanie po tutaj zebranych radnych.  Radna Z. Kot wyraziła ubolewanie, że w Węgrzcach
miała miejsce sytuacja z nadawaniem nazwy ulic pojedynczych liter, podczas gdy Wyspiański mieszkał
w tej miejscowości i żadna ulica nie otrzymała nazwy tego artysty.  Wiceprzewodniczący K. Olawski
zwrócił uwagę, że być może mieszkańcy biorą pod uwagę kwestie logistyczne, przekazywanie adresu
do przesyłek, gdy zdarzały się pomyłki, to uzasadnione jest unikanie takich problemów. Czasem nazwa
jest za trudna nawet do przekazywania kurierowi. Radna M. Żylska wyraziła poparcie dla utrzymywania
nazw przysiółków. Przypomniała, że w tym przypadku historycznie ulica i nazwa Na Zakońce nie jest
związana  z  Garliczka,  tylko  z  miejscowością  Górna  Wieś  w  gminie  Michałowice,  gdzie  znacznie
wcześniej  gmina  ta  podejmowała  uchwałę  o  zmianie  nazw ulic  i  jej  rodowici  mieszkańcy  odrzucili
propozycję  tej  nazwy  ulicy  i  przyjęli  nazwę  ulica  Zachodnia.  Radna  R.  Kosno potwierdziła,  że
mieszkańcom Węgrzc właśnie ze względu na nazwy tych literowych ulic żyje się najtrudniej, ze względu
na to, że za każdym razem muszą potwierdzać nazwy tych liter, bo każdy nie wierzy w nazwę takiej
ulicy.  Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy przewodnicząca planuje zgłosić konkretny wniosek w
tym zakresie. Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik stwierdziła, że radni samodzielnie muszą podjąć
tę  decyzję  jak  zagłosować.  Wobec  braku  dalszych  uwag,  przewodniczący  M.  Golanko zarządził
głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/63/2017 Rady Gminy Zielonki w sprawie nadania nazw ulic w miejs-
cowości Garliczka
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (18) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna 
Zielińska, Marta Żylska
PRZECIW (1) Marzena Gadzik - Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Kwaśny
BRAK GŁOSU (1) Piotr Podleśny
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr LIX/22/2024)

16) uchwała w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z parkingu zlokalizowanego przy 
budynku Centrum Medyczne w Węgrzcach;
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Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych - 4 
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  M.  Fordymacka omówiła  projekt  uchwały  i  treść
autopoprawki.  Wiceprzewodnicząca  M.  Gadzik-Wójcik uzupełniła  wypowiedź  przedmówczyni  o
ustalenia, jakie zapadły na posiedzeniu komisji jeszcze przed sesją w zakresie par. 6 ust. 4, aby nie
budziło wątpliwości korzystających z aplikacji mobilnej. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że w
dzisiejszym posiedzeniu komisji dyskutowano nad wprowadzonymi poprawkami, m.in. dotyczącymi par.
6  ust.  2  w  korelacji  z  ust.  4,  pomimo  zgłaszanych  sugestii  zmian  stylistycznych,  uzgodniono,  że
merytorycznie są one sformułowane poprawnie. Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik podsumowała,
że w momencie gdy wejdzie w życie regulamin, to zweryfikuje się co będzie się z nim działo.  Wójt
zwrócił  uwagę,  by  komisja  dała  czas  przynajmniej  jednego  dnia  wójtowi  na  przeanalizowanie  jej
wniosków. Radna R. Kosno zgłosiła wyrażaną wcześniej wątpliwość dot. par. 7 w kwestii pozostawiania
samochodu na kilka dni.  Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że przedmiotowa zmiana została
wprowadzona, dodane zostało słowo każdorazowe. Radny P. Podleśny poruszył kwestię par. 3 ppkt 2
dot.  pojazdów  o  całkowitej  masie  powyżej  3,5  t.  z  zakazem  wjazdu  na  parking  poza  służbami
technicznymi  oraz  pkt  7,  który  stanowi,  że  na  dwóch  miejscach  parkingowych  dopuszcza  się
parkowanie  pojazdów  ciężarowych  i  busów  o  masie  do  3,5  t.  Podsumował,  że  pojazd  służb
technicznych  powyżej  3,5  t.  nie  może  parkować  na  dwóch  pasach,  co  wydaje  się  kuriozalnym
rozwiązaniem,  uważa,  że  przepis  powinien  dopuszczać  takie  duże  samochody  do  parkowania  na
dwóch pasach. Następnie zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do projektodawcy do
dalszych prac, z uwagi na fakt, że wyjaśnienia nie rozwiewają wątpliwości radnych. Wójt powiedział, że
na kolejnych posiedzeniach sesji regulamin będzie korygowany w razie pojawiających się problemów.
Zwrócił uwagę, że ponieważ wprowadzono parkometry, niebawem pojawi się problem, że do lekarza,
czy na pocztę nie będzie możliwości  podjechania,  bo nie będzie regulaminu i  każdy się zatrzyma.
Dodał, że nie widzi możliwości parkowania samochodów ciężarowych. Parking przeznaczony jest dla
samochodów osobowych.  Pojazdy służby technicznej  mają za zadanie utrzymywać czystość,  kosić
trawę, te są wyjęte spod zakazu wjazdu. Zaproponował przyjęcie regulaminu, a przy pojawiających się
nieścisłościach  będą  wprowadzane  konieczne  zmiany.  Wobec  zgłoszenia  wniosku  formalnego,
p  rzewodniczący M. Golanko   zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego P. Podleśnego.

Głosowano w sprawie:
wniosek formalny radnego P. Podleśnego o odesłanie projektu uchwały do projektodawcy do dalszych 
prac 
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek
PRZECIW (13) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Krzysztof Krzyworzeka, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Dariusz 
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Ryszard Krawczyk, Joanna Kwaśny, Tadeusz Łysek
BRAK GŁOSU (1) Aneta Szablowska
Wniosek nie został przyjęty.
Wobec braku dalszych pytań, p  rzewodniczący M. Golanko   zarządził głosowanie nad autopoprawką do 
pro-jektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały ws. wprowadzenia Regulaminu korzystania z parkingu zlokali-
zowanego przy budynku Centrum Medyczne w Węgrzcach
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
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Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek
BRAK GŁOSU (1) Aneta Szablowska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką
Głosowano w sprawie:
wprowadzenia Regulaminu korzystania z parkingu zlokalizowanego przy budynku Centrum Medyczne 
w Węgrzcach wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek
BRAK GŁOSU (1) Aneta Szablowska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIX/23/2024)

17) uchwała w sprawie przyjęcia i ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia 
zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, 
nagród sportowych i wyróżnień sportowych gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulami-
nowych - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosy „wstrzymujących się”
Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół  w Zielonkach A. Soblik omówiła 
projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia i ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród sportowych i wyróżnień 
sportowych gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Piotr Calik
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIX/24/2024)

18) uchwała w sprawie określenia rodzajów świadczeń, warunków i sposobu ich przyznawania w
ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z ochrony zdrowia;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 5 
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosy „wstrzymujących się”.

Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół  w Zielonkach A. Soblik omówiła 
projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały.
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Głosowano w sprawie:
określenia rodzajów świadczeń, warunków i sposobu ich przyznawania w ramach pomocy zdrowotnej 
dla nauczycieli korzystających z ochrony zdrowia
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Łysek
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIX/25/2024)

19) uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XXXII/84/2021 Rady Gminy Zielonki z dnia 25  listo-
pada 2021 r. w sprawie zatwierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Zielonkach;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 5 
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosy „wstrzymujących się”
Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach M. Rajska omówiła projekt uchwały. 
Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały nr XXXII/84/2021 Rady Gminy Zielonki z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie 
zatwierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Łysek
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIX/26/2024)

20) uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w mieszkaniu treningowym prowadzonym przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 
w Zielonkach

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 5 
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosy „wstrzymujących się”

Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach M. Rajska omówiła projekt uchwały i 
treść autopoprawki. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad 
autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały ws. ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w mieszkaniu treningowym prowadzonym przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 
w Zielonkach
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką
Głosowano w sprawie:
ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu treningowym 
prowadzonym przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Zielonkach wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIX/27/2024)

Przewodniczący M. Golanko ogłosił 20 min. przerwy.

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 9 lutego 
2024 roku do 21 marca 2024 roku.

1. 9 lutego br. uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorami Szkół i Przedszkoli z terenu Gminy Zie-
lonki. Dyskutowano na temat bieżącej działalności placówek oświatowych.

2. 12 lutego br. uczestniczyłem w spotkaniu z Proboszczami parafii z terenu gminy Zielonki. Tema-
tem spotkania było podsumowanie współpracy oraz omówienie nowych wyzwań i perspektyw
wspólnej realizacji zadań.

3. 13 lutego br. zorganizowano imprezę pn. „XXVII Śledzik u Wójta”. Podczas „Śledzika” wręczono
nagrody samorządowe gminy Zielonki za rok 2023. Uroczystość była okazją do wyróżnienia
osób, organizacji, firm i instytucji, które w sposób szczególny przyczyniły się do rozwoju gminy
Zielonki i jej promocji w 2023 roku.

4. 14 lutego br. odbyło się Forum Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Małopolski. Tematem spo-
tkania był projekt pn. „Rozświetlamy Polskę”.

5. 19 lutego br. odbyło się posiedzenie Gminnej Komisji Urbanistyczno – Architektonicznej. Tema-
tem spotkania była organizacja pracy Komisji w związku z koniecznością opiniowania projektów
planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Zielonki.

6. 20 lutego br. wraz z Kierownikiem Referatu Inwestycji Sieciowych Panem Radosławem Mały-
szem oraz przedstawicielami Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zielonkach uczestniczy-
łem w wideokonferencji z Wójtem Gminy Michałowice Panem Antonim Rumianem oraz Preze-
sem Wodociągów w Michałowicach Panem Piotrem Kąckim. Dyskutowano na temat warunków
zrzutu większej ilości nieczystości ciekłych z terenu gminy Michałowice do sytemu kanalizacyj-
nego gminy Zielonki.  

7. 21 lutego br. uczestniczyłem w wideokonferencji Komisji tematycznej Stowarzyszenia Metropo-
lia Krakowska ds. środowiska i przestrzeni. Tematem spotkania były m.in. założenia funkcjono-
wania zespołu ekspertów ds. gospodarki przestrzennej MK; optymalizacja zagospodarowania
odpadów oraz strategia klimatyczna MK na lata 2024-2030. 

8. 21 lutego br. uczestniczyłem w wideokonferencji Komisji tematycznej Stowarzyszenia Metropo-
lia Krakowska ds. mobilności. Tematem spotkania była m.in. uchwała WZC dot. wdrożenia zało-
żeń SUMP; Dostępność do transportu publicznego w gminach oraz programy FEM i FEnIKS
2021-27. 
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9. 22 lutego br. Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski uczestniczył w Nadzwyczajnym Walnym Zebra-
niu  Stowarzyszenia  Lokalna  Organizacja  Turystyczna.  Podczas  spotkania  dyskutowano nad
zmianami statutu stowarzyszenia oraz przyjęciem jego tekstu jednolitego.

10. 26 lutego br. w Szkole Podstawowej w Przybysławicach uroczyście przekazano Powiatowej Ko-
mendzie  Policji  w  Krakowie  zakupione  przez  Gminę  pomoce dydaktyczne tzw.  „Miasteczko
Umiejętności  Drogowych”.  Spotkanie  było  okazją  do przeprowadzenia  przez funkcjonariuszy
Komendy Powiatowej Policji  zajęć z zasad ruchu drogowego, w których wzięły udział  grupy
przedszkolne.

11. 27 lutego br. wraz z Panią Agatą Adamczuk Skarbnikiem Gminy w Małopolskim Urzędzie Woje-
wódzkim w Krakowie uczestniczyłem w uroczystym zawarciu umowy zapewniającej dofinanso-
wanie zadania pn.: Rozbudowa drogi gminnej nr K601506 w km od 0+003,16 do 1+250,16, czyli
ul. C3 prowadzącej od Węgrzc do Bosutowa. Całkowita, zakładana wartość projektu będącego
przedmiotem umowy to 11 449 632,30 zł, z czego fundusz pokryje 80%, czyli 9 159 705 zł. Po-
zostałą kwotę gmina sfinansuje ze środków własnych. 

12. 27 lutego br. Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski uczestniczył w Nadzwyczajnym Walnym Zebra-
niu Członków Stowarzyszenia Metropolia Krakowska. Tematem spotkania była m.in. prezentacja
informacji dotyczących postępu prac nad Strategią ZIT MK na lata 2021-2027 oraz podjęcie
uchwały w sprawie przyjęcia zintegrowanego Planu działania w obszarze usług społecznych. 

13. 28 lutego br. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki Komenda Powiatowa Policji w Krako-
wie zorganizowała debatę społeczną pt. „Porozmawiajmy o bezpieczeństwie – możesz mieć na
nie wpływ”. Podczas spotkania podsumowano stan bezpieczeństwa na terenie gminy Zielonki
biorąc pod uwagę m.in. przestępstwa, kradzieże z włamaniem, wykroczenia, a także ilość inter-
wencji i zdarzeń drogowych. 

14. 28-29 lutego br. odbyło się Forum Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Małopolski. Tematem
spotkania była m.in. sytuacja finansowa samorządów Małopolski.

15. 29 lutego br. Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski uczestniczył w wideokonferencji organizowanej
przez  Stowarzyszenie  Metropolia  Krakowska.  Podczas  spotkania  zostały  omówione  wnioski
składane do ZIT.  

16. 29 lutego br. w ramach cyklu „Uniwersytet Osiedla Łokietka” odbył się wykład pt. „Zdrowie za-
czyna się od zębów”– poprowadzony przez prof. dr hab. n. med. Jolantę Pytko-Polończyk.

17. 3 marca br. odbyła się kolejna edycja Biegu Tropem Wilczym w Bibicach. W tym roku w wyda-
rzeniu wzięło udział około 150 zawodników. Bieg Pamięci Żołnierzy Wyklętych już na stałe wpi-
sał się w kalendarz imprez patriotycznych i sportowych organizowanych przez Centrum Kultury,
Promocji i Rekreacji w Zielonkach wraz z Fundacją Wolność i Demokracja.

18. 6 marca br. w budynku sołeckim Osiedla Łokietka w ramach „Uniwersytetu Osiedla Łokietka”
odbył się koncert grupy Trzeci Oddech Kaczuchy. 

19. 7 marca br. na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki zorganizowano spotkanie dot. projek-
towania suchych zbiorników w gminie Zielonki. Budowa zbiorników ma za zadanie spłaszczanie
wezbrań wód w centrum miejscowości Zielonki oraz w rejonie Podskala. W spotkaniu wzięli
udział: Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie Pan Wojciech Kozak
oraz jego zastępca Pan Radosław Radoń oraz Radni i Sołtysi z terenu gminy Zielonki. 

20. 8 marca br. Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski uczestniczył w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu
Członków Stowarzyszenia Metropolia Krakowska. Spotkanie poświęcone było omówieniu meto-
dyki zarządzania Portfelem Projektów w ramach Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii
Krakowskiej i jej Obszaru Funkcjonalnego.

21. 8 marca br. w Folwarku Kultura w Owczarach CKPiR zorganizowało uroczyste spotkanie dla
Pań z okazji Dnia Kobiet. Podczas wydarzenia zaprezentowano min. wystawę portretów kobie-
cych wykonanych przez Pana Piotra Olejarczyka.
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22. 9 marca br. Sołtys Sołectwa Garliczka wraz z radą sołecką zorganizowali dla lokalnej społecz-
ności imprezę z okazji Dnia Kobiet. 

23. 9 marca br. Koło Gospodyń Wiejskich w Batowicach zorganizowało spotkanie dla lokalnej spo-
łeczności z okazji Dnia Kobiet. 

24. 10 marca br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Zielonki.

25. 10 marca br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Przybysławice. 

26. 11 marca br. zorganizowano spotkanie z Sołtysami z terenu gminy Zielonki. Podczas spotkania
dyskutowano min. na temat realizowanych inwestycji kanalizacyjnych; planowanych do realizacji
zadań drogowych w 2024 r. oraz terminów wymiany pieców w związku z uchwałą antysmogową
dla województwa małopolskiego. 

27. 17 marca br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Trojanowice. 

28. 19 marca br. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Zielonkach wraz z Centrum Kultury, Pro-
mocji i Rekreacji w Zielonkach zorganizowali spotkanie świąteczne dla osób starszych i samot-
nych. 

29. 19 marca br. wraz z Panią Agatą Adamczuk Skarbnikiem Gminy uczestniczyłem w Małopolskim
Urzędzie Wojewódzkim w Krakowie w uroczystym podpisaniu umów wieloletnich w ramach Fun-
duszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. Umowa na 5
lat 2024 – 2028 o wartości 5.747.100 zł.

30. 19 marca br. uczestniczyłem w uroczystej Gali „Samorządowy Lider Edukacji” 2024 zorganizo-
wanej w ramach 13. edycji Konkursu. Konkurs „Samorządowy Lider Edukacji” służy wyróżnianiu
najbardziej innowacyjnych, nowoczesnych i wartościowych działań JST w dziedzinie lokalnej i
regionalnej polityki edukacyjnej oraz zarządzania oświatą. Gmina Zielonki uzyskała roczny cer-
tyfikat oraz za 9 certyfikat tytuł „Lider wśród liderów”. Certyfikat Edukacyjnej Doskonałości otrzy-
mała Szkoła Podstawowa im. Józefa Piłsudskiego w Woli Zachariaszowskiej, który odebrał Dy-
rektor Szkoły Pan Krzysztof Lepiarczyk. Wójtowi przyznano medal „Szafir Jakości” .

31. 20 marca br. uczestniczyłem w wideokonferencji Komisji tematycznej Stowarzyszenia Metropo-
lia Krakowska ds. środowiska i przestrzeni. Tematem spotkania było m.in. podsumowanie reali-
zacji  Strategii  ZIT 2014-2020;  informacja o wybranych działaniach ponadlokalnych na rzecz
zwiększenia poziomów recyklingu oraz przedstawienie wyników naboru do Partnerskiej Inicjaty-
wy Miast na lata 2024-2026.

32. 20 marca br. odbyło się uroczyste poświęcenie pomnika nagrobnego dr Ignacego Szulca – po-
wstańca listopadowego, lekarza i działacza społecznego, który został odnowiony w ramach pro-
jektu pt. „Renowacja i konserwacja nagrobka dr Ignacego Szulca (1810-1866)” sfinansowanego
ze środków Fundacji ORLEN w ramach 6. edycji Programu „Czuwamy! Pamiętamy!”. Wydarze-
nie odbyło się na Cmentarzu Parafialnym w Zielonkach. 

33. Odbyło się kilka spotkań w sprawie likwidacji spółki Asbar.

34. Odbyło się spotkanie ze stowarzyszeniem Koci Patrol.

W okresie międzysesyjnym przeprowadziłem kilkanaście spotkań z mieszkańcami gminy Zielonki. 

     INFORMACJE: 

35. W ramach działania „Małopolskie OSP 2024” udzielono pomocy finansowej z przeznaczeniem
dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonkach. Kwota przyznanej dotacji to 37 478,00
zł. Środki zostaną wykorzystane na wykonanie nakładek z deski kompozytowej na zewnętrznej
ażurowej klatce schodowej w remizie OSP Zielonki. Całkowity koszt zadania opiewa na kwotę
93 695,25 zł, z przeznaczeniem na prace budowlano – remontowe w remizie strażackiej.

36. Gmina Zielonki wystąpiła z wnioskiem o dofinansowanie ramach programu „Małopolskie świetli-
ce wiejskie 2024” dla trzech placówek tj. w Garliczce, Owczarach i Brzozówce. Po rozpatrzeniu
wniosku przyznano dofinansowanie w wysokości 40 tys. zł. Środki zostaną przeznaczone na do-
finansowanie  zakupu pieców konwekcyjno-parowych dla  świetlic  w  Brzozówce i  Owczarach
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oraz projektora z ekranem, pieca konwekcyjnego, zestawu nagłośnienia i dwóch termosów dla
świetlicy w Garliczce.

37. 31 marca kończy się 4-letni projekt Eko Team. Jego celem było zorganizowanie sieci ekodorad-
ców działających na terenie Metropolii Krakowskiej. Ich głównym zadaniem było aktywne wspar-
cie mieszkańców w realizacji inwestycji wymiany nie ekologicznych źródeł ciepła, termomoderni-
zacji budynków i instalacji odnawialnych źródeł energii. Projekt był efektem długofalowej polityki
gmin członkowskich Stowarzyszenia w dziedzinie poprawy jakości powietrza.

38. Wojewoda Małopolski wydał pozwolenie na budowę przystanku kolejowego Kraków Piastów.
Przy przystanku Kraków Batowice planowana jest budowa parkingu. Ma on zostać wykonany
przez PKP w ramach „Rządowego programu budowy lub modernizacji przystanków kolejowych
na lata 2021-2025″. Po jego wybudowaniu gmina Zielonki przejęłaby jego utrzymanie.

39. 18 marca br. Zarządu Powiatu w Krakowie rozpoczął procedury naboru wniosków w ramach
programu „Powiat bez smogu”. Pula środków przeznaczonych na dofinansowanie wynosi 350
000 zł, a maksymalna wysokość dotacji to 6 000 zł. Dotacje przeznaczone są na zakup i montaż
nowego źródła ciepła. Szczegółowe informacje dostępne są na stronie internetowej www.zielon-
ki.pl. 

Podjęto zarządzenia: 

1. ZARZĄDZENIE NR 24/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 LUTEGO 2024 ROKU w spra-
wie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Bibice, gmina Zielonki,
składającej się z działki ewidencyjnej nr 961/3. 

2. ZARZĄDZENIE  NR 25/2024  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 12  LUTEGO 2024  ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

3. ZARZĄDZENIE  NR 26/2024  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 12  LUTEGO 2024  ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2024, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarzą-
dzeniem Nr 25/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 12 lutego 2024 roku. 

4. ZARZĄDZENIE  NR 27/2024  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 14  LUTEGO 2024  ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzą-
cym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024. 

5. ZARZĄDZENIE  NR 28/2024  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 21  LUTEGO 2024  ROKU
w sprawie:  ogłoszenia wykazu nieruchomości  komunalnej  Gminy Zielonki,  przeznaczonej do
sprzedaży.

6. ZARZĄDZENIE  NR 29/2024  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 21  LUTEGO 2024  ROKU
w sprawie powierzenia prowadzenia Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych
dla Gminy Zielonki Referatowi Niskiej Emisji i Odpadów Urzędu Gminy Zielonki. 

7. ZARZĄDZENIE  NR 30/2024  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 23  LUTEGO 2024  ROKU
w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, położonej w obrębie
Zielonki, przeznaczonej do dzierżawy.

8. ZARZĄDZENIE  NR 31/2024  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 23  LUTEGO 2024  ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

9. ZARZĄDZENIE  NR 32/2024  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 23  LUTEGO 2024  ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2024, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarzą-
dzeniem Nr 31/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 23 lutego 2024 roku.

10. ZARZĄDZENIE  NR 33/2024  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 26  LUTEGO 2024  ROKU
w sprawie zmiany Zarządzenia nr 281/2010 Wójta Gminy Zielonki z dnia 31 grudnia 2010 roku
w sprawie powołania Dyrektora Biblioteki Publicznej w Zielonkach.
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11. ZARZĄDZENIE  NR 34/2024  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 26  LUTEGO 2024  ROKU
w sprawie: zmiany Zarządzenia nr 205 z dnia 9 października 2020 roku w sprawie powołania
Dyrektora Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach.

12. ZARZĄDZENIE  NR 35/2024  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 27  LUTEGO 2024  ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzą-
cym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 223/2024. 

13. ZARZĄDZENIE NR 36/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA Z 29 LUTEGO 2024 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

14. ZARZĄDZENIE  NR 37/2024  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 29  LUTEGO 2024  ROKU
w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2024, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarzą-
dzeniem Nr 36/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 29 lutego 2024 roku. 

15. ZARZĄDZENIE  NR 38/2024  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 29  LUTEGO 2024  ROKU
w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2024 w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy.  

16. ZARZĄDZENIE NR 39/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 MARCA 2024 ROKU w spra-
wie zatwierdzenia docelowej organizacji ruchu na parkingu przy budynku Centrum Medyczne w
Węgrzcach. 

17. ZARZĄDZENIE NR 40/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 MARCA 2024 ROKU w spra-
wie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Garlica Murowana, gmina
Zielonki.

18. ZARZĄDZENIE NR 41/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 MARCA 2024 ROKU w spra-
wie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Garlica Murowana, gmina
Zielonki. 

19. ZARZĄDZENIE NR 42/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 MARCA 2024 ROKU w spra-
wie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024. 

20. ZARZĄDZENIE NR 43/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 MARCA 2024 ROKU w spra-
wie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

21. ZARZĄDZENIE NR 45/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 MARCA 2024 ROKU w spra-
wie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, położonej w obrębie Bibice,
gmina Zielonki, przeznaczonej do oddania w dzierżawę. 

22. ZARZĄDZENIE NR 46/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 MARCA 2024 ROKU w spra-
wie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest
gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024. 

23. ZARZĄDZENIE NR 47/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 MARCA 2024 ROKU w spra-
wie zapewnienia miejsc na bezpłatne umieszczanie urzędowych obwieszczeń wyborczych i pla-
katów wszystkich komitetów wyborczych w wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików wo-
jewództw i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz w wyborach wójtów, burmistrzów i prezydentów
miast zarządzonych na dzień 7 kwietnia 2024 roku oraz podania wykazu tych miejsc do publicz-
nej wiadomości. 

24. ZARZĄDZENIE NR 48/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 MARCA 2024 ROKU w spra-
wie udzielenia dotacji Ochotniczej Straży Pożarnej w Trojanowicach na realizację zadania pu-
blicznego. 

25. ZARZĄDZENIE NR 49/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 MARCA 2024 ROKU w spra-
wie udzielenia dotacji Ochotniczej Straży Pożarnej w Węgrzcach na realizację zadania publicz-
nego. 

26. ZARZĄDZENIE NR 50/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 MARCA 2024 ROKU w spra-
wie: ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży, stanowiącej własność ko-
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munalną Gminy Zielonki, położonej w obrębie Węgrzce.

27. ZARZĄDZENIE NR 51/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 MARCA 2024 ROKU w spra-
wie: wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu na działce 31/3 stanowią-
cej własność Gminy Miejskiej Kraków na rzecz Gminy Zielonki.

28. ZARZĄDZENIE NR 52/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 MARCA 2024 ROKU w spra-
wie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok
2024, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Uchwałą Nr
LIX/8/2024 Rady Gminy Zielonki z dnia 21 marca 2024 roku. 

Pytania radnych do sprawozdania:

Radny P. Podleśny zwrócił się do wójta z uwagą, że w dniu 10 marca br. o identycznej godzinie miały
miejsce  dwa  zebrania  wiejskie  w  Zielonkach  i  Przybysławicach,  przez  co  nie  mógł  uczestniczyć
w każdym z osobna. Na jednym z nich, radny zarzucił wójtowi, że mijał się z prawdą i manipulował
mieszkańcami i faktami, poprzez twierdzenie, że radny był przeciwko budowie nowej szkoły w Przy-
bysławicach, dając temu wyraz poprzez wstrzymanie się radnego od głosowania na sesji. Dodał, że
zadanie związane z budową szkoły było jednym z wielu ujętych w uchwale budżetowej, którą głosuje
się jednorazowo, stąd wybrał możliwość wstrzymania się od głosowania. Następnie radny zapytał wójta
dlaczego kłamie i manipuluje ludźmi, mając wiedzę, że radny zawsze był za budową tej szkoły.  Wójt
powiedział,  że  podtrzymuje  swoją  wypowiedź  w  Zielonkach,  stwierdził,  że  nie  mówił,  iż  radny  był
przeciwko  szkole,  tylko  że  grupa  ludzi,  która  uchwalała  budżet  na  rok  2019  nie  zagłosowała  za
finansowaniem  rozbudowy  szkoły  w  Zielonkach  i  Bibicach  i  budowy  szkoły  w  Przybysławicach.
Podkreślił, że nie twierdził, że radny był, czy nie za budową szkoły, tyle że za przyjęciem budżetu grupa
radnych nie zagłosowała.  Dodał,  że w łatwy sposób można zweryfikować,  czy wówczas grupa się
wstrzymała  od  głosowania,  czy  była  przeciw,  natomiast  budżet  gminy  w  każdym  przypadku  jest
zbiorem wszystkich dochodów i wydatków i nie głosuje się go fragmentarycznie. Na koniec stwierdził,
że skoro łatwo jest zarzucać kłamstwo, czuje się  zobowiązany do wyjaśnienia faktów w tym zakresie
i podania do publicznej informacji, by nie było wątpliwości, kto i jak głosował oraz co składa się na
budżet  gminny.  Radny  K.  Gaweł zapytał  o  skład  Komisji  Planistycznej  do  opiniowania  planów
zagospodarowania, jaki będzie rezultat tych prac, w jakim terminie. Radna M. Listoś powiedziała, że
z otrzymanej informacji w dniu wczorajszym na posiedzeniu Komisji Planowania i Rozwoju wynikało że
rezultaty pracy komisji radni otrzymają w połowie maja br.  Radny P. Podleśny zapowiedział, że ma
pytanie odnośnie zebrania wiejskiego w Przybysławicach, którego plan odczytał i zwrócił uwagę, że
w porządku obrad nie ma punktu poświęconemu agitacji wyborczej, która to miała miejsce na zebraniu.
Zauważył,  że po jego wyjściu w budynku należącym do gminy leżały gazetki  jednego z komitetów
wyborczych. Zwrócił się do przewodniczącego rady, czy domyśla się o którym komitecie jest mowa.
Dodał, że wykorzystane zostało niezgodnie z prawem zebranie wiejskie i budynek publiczny do agitacji
mieszkańców.  Radna R.  Kosno zwróciła  uwagę,  że zgodnie z  kodeksem wyborczym, za materiały
wyborcze odpowiada komitet wyborczy, stąd prośba o odniesienie się do tego, że jednak na zebraniu
wiejskim rozdawane były materiały wyborcze. Przewodniczący M. Golanko odniósł się do przedmówcy,
że  rada  znajduje  się  w  punkcie  poświęconym  informacji  wójta  z  okresu  międzysesyjnego,  a  ma
nieodparte  wrażenie,  że  klub  radnych  zaplanował  ostatnią  sesję  wykorzystać  w  celach  agitacji
wyborczej. Podkreślił, że to jest sprawa klubu, ale i ocena tej działalności. Dodał, że klub mając wiedzę
w zakresie,  jak  powyżej  z  pewnością  wie,  co  z  nią  zrobić.  Jeżeli  chodzi  o  organizatorów zebrań,
organizatorów spotkań i innych działań, to pozostawia to ocenie radnych. Podsumowując, zwrócił się o
zachowanie powagi na sesji i refleksję nad zadawanymi pytaniami, gdyż w jego opinii klub radnych
zaplanował funkcjonowanie w trybie wyborczym na sesji rady. Poprosił o zaprzestanie tej praktyki. Wójt
odniósł  do wypowiedzi  radnej  R. Kosno, że zgodnie z tym co stwierdziła pani  radna, właściwością
komitetów jest  korzystanie  ze  ścieżki  prawnej.  Następnie  przedstawił  skład  komisji  urbanistycznej:
Anna  Jakubczyk-Grabowska  architekt  (przewodnicząca,  sekretarz  komisji),  Małgorzata  Przybysz-
Ławnicka architekt urbanista (członek komisji), Marceli Łasocha architekt urbanista (członek komisji).
Dodał, że komisja odbyła dwa spotkania, na których zostały przeanalizowane trzy duże plany, kluczowe
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dla gminy Zielonki ze względu na zajmowaną powierzchnię i zagęszczenie mieszkańców w Zielonkach,
Bibicach i Węgrzcach. Powiedział, że zwrócił się do dyrektor architektury w starostwie powiatowym pani
Izabeli Wróblewskiej-Mółka o ocenę, gdzie upatruje zagrożeń w przyszłości z jej punktu widzenia w
zakresie wydawania pozwoleń na budowę oraz poprosił o rekomendacje dla gminy co do zmian biorąc
pod uwagę jej doświadczenie, by uniknąć sporów z deweloperami. Podał przykład trwającego sporu od
kilku lat w Węgrzcach, który jest cały czas zawieszony, obejmujący powierzchnię ponad dwudziestu
hektarów ziemi.  W jego opinii,  oczekiwaniem mieszkańców nie są zabudowy wielorodzinne z pow-
staniem miasta na wsi. Radna R. Kosno zapytała o kwestię dofinansowania przez wojewodę transportu
wewnętrznego gminy, czy bez zmian pozostają zasady, że transport wewnętrzny nie może przekraczać
granic  gminy.  Wójt powiedział,  że  to  jest  kwestia  podjęcia  odpowiednich  uchwał  przez  powiat
krakowski, które nie zostały do tej pory podjęte. Wjazd do Krakowa jest w 100% finansowany przez
gminę  poza  projektem i  dofinansowaniem od  wojewody.  Nie  uległy  zmianie  zasady  wykorzystania
środków na realizację transportu wewnętrznego na obszarach wiejskich, te są planowane na okres
pięciu  lat.  Nie  ma wiedzy na temat  wysokości  stawek za wozokilometr,  kilkadziesiąt  gmin  dostało
dofinansowanie, zakłada, że rynek przewozowy będzie się mocno rozwijał. Przypuszcza, że cena za
wozokilometr będzie rosła. Dodał, że jest w posiadaniu pierwszych szacunkowych zestawień z sześciu
linii wewnętrznych. Linia relacji Węgrzce, Bibice Czekaj, Bosutów, Boleń do Batowic przewiozła w mie-
siącu styczniu ponad 3 tysiące pasażerów, co ocenia jako dużą liczbę, biorąc pod uwagę, że obejmuje
to 20 dni bez sobót i niedziel. W zestawieniu znajdują się linie mniej atrakcyjne, które wożą pasażerów
i uczniów do szkoły. Atrakcyjną ocenił linię z Trojanowic przez Giebułtów, którą duża liczba młodzieży
i dzieci do szkoły dojeżdża, w drugą stronę z kolei jedzie pod urząd. Podkreślił, że projekty powinny być
kontynuowane.  Umowa  jest  podpisana,  ale  jeśli  nowa  władza  nie  będzie  chciała  kontynuować
transportu, to zrezygnuje i nie będzie żadnego problemu.  Radna R. Kosno zapytała o wspominanym
w  sprawozdaniu  parkingu  przy  stacji  w  Batowicach,  czy  mowa  jest  o  obecnym  przystanku
w Batowicach park&drive i  czy  ten przystanek nadal  będzie  funkcjonował,  czy  dotyczy to  nowego
przystanku na os. Piastów w Krakowie.  Wójt powiedział,  że dotyczy to obecnej stacji  PKP Kraków
Batowice, jadąc ulicą Szmaragdową w Węgrzcach w dół po prawej stronie, na głównym zakręcie na
wprost  budynku mieszkalnego PKP Batowice.  Na dzisiaj  nie  mówi  się  o  likwidacji  stacji  kolejowej
Kraków Batowice, natomiast w sprawie przystanku PKP Piastów wspólnie z kierownikiem P. Zięciną
zaproponowali park&ride wzdłuż ulicy Marka Nawary w Batowicach, dokładnie po prawej stronie, jadąc
na Rondo Północne, gdzie znajduje się szeroki pas PKP, znajdujący się w części powiatowej. Stąd
konieczne jest porozumienie się PKP z samorządem powiatowym, bowiem znalazłoby się miejsce do
parkowania  dla  kilkudziesięciu  samochodów.  Zupełnie  podobnie  jak  przy  drodze  powiatowej  na
Dziekanowice Batowice przy stacji kolejowej, przy czym obszar byłby zdecydowanie szerszy niż na to
miejsce w Batowicach. Odniósł się do ustaleń jednej z komisji rady odnośnie próby zakupienia działki,
którego  rozwiązanie  było  blisko  sfinalizowania,  jednak  ze  względu  na  gaz  wysokoprężny  tamtędy
przechodzący przez działkę 20 ar-ową zlokalizowany w środku tej działki, automatycznie wyłączył w ¾
teren.  Dodatkowo koszt  takiej  przekładki  gazu to kwota 2,5 mln zł  i  możliwość parkowania dla 30
samochodów, stąd zadecydował o wycofaniu się z pomysłu. Przewiduje, że niestety w tamtym miejscu
z  przystankami  i  parkingiem będzie  trudna  sytuacja.  Dla  mieszkańców Batowic  to  będzie  kwestia
przejścia ulicą Piastowską odcinka kilkusetmetrowego do przystanku Kraków-Piastów, natomiast dla
mieszkańców obszaru Węgrzc jest  stacja w Dziekanowicach PKP Batowice, gdzie funkcjonuje linia
wewnętrzna i  komunikuje jeden i  drugi  przystanek.  Przyznał,  że rozmowy są trudne,  najprawdopo-
dobniej w następnej kadencji zostaną sfinalizowane. W dyskusjach i ustaleniach nie chce narazić gminy
na  koszty  związane  z  utrzymaniem  24  godzinnym  dozoru  takiego  parking,  bo  mogą  okazać  się
poważnym, znaczącym kosztem dla gminy.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Przewodniczący M. Golanko przekazał komunikaty:

-  zgodnie  z  rocznym harmonogramem, następna sesja  zaplanowana jest  na dzień 25 kwietnia  br.
i w zależności od potrzeb wynikających z bieżącej pracy urzędu zostanie zwołana, jeżeli nie będzie
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takiej potrzeby, to jej nie będzie;

-  do 30 kwietnia  br.  jest  obowiązek złożenia oświadczeń majątkowych przez wszystkich radnych,
według stanu na dzień 31 grudnia 2023 r. z pełną kopią PIT dołączonego do takiego sprawozdania.
Radny  K.  Gaweł zapytał  o  możliwości  pozyskania  samochodu  przez  strażaków  OSP  Garlicy
Murowanej.  Wójt powiedział,  że  samochód  został  zadysponowany  do  tej  jednostki,  aktualnie
wykonywany  jest  przegląd  techniczny  pojazdu.  Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  M.
Fordymacka poinformowała, że dotyczy to samochodu Ford Transit, umowa z wykonawcą obejmuje
prace moder-nizacyjne wraz z zamontowaniem motopompy. Dodała, że zgodnie z planem, miesiąc po
świętach,  nastąpi  przekazanie  samochodu.  Radna  M.  Listoś zwróciła  się  z  pytaniem  do
Przewodniczącego Rady, w związku z zapowiedzią, że może nie mieć miejsca sesja kwietniowa, czy
równocześnie  odnosi  się  to  posiedzeń  komisji  rady.  Przewodniczący  M.  Golanko powiedział,  że
kadencja rady upływa z końcem kwietnia, sesja nie zostanie zwołana, jeśli nie wpłyną projekty uchwał.
Natomiast komisje rady pracują zgodnie z planami pracy. Radna Z. Kot podzieliła się swoją opinią na
temat  funkcjonowania  ośrodka  zdrowia  w Węgrzcach  na  II  piętrze,  gdzie  pacjenci  obejmowani  są
opieką  koordynowaną;  mają  możliwość  skorzystania  z  badań  typu  echo  serca,  holtera,  na  które
niejednokrotnie oczekuje się pół roku i dłużej. W przychodni pacjent może mieć wykonane badanie
w ciągu tygodnia czasu. Używany jest sprzęt usg zakupiony przez gminę z kilkoma głowicami, pacjenci
mogą czuć się zaopiekowani. Podsumowała, że nie spotkała się jak dotąd z tak dobrą opieką ze strony
ośrodka zdrowia w Węgrzcach, który działa w ramach Narodowego Funduszu Zdrowia. Przyznała, że
dostać się do kardiologa w szpitalu Jana Pawła jest dużym wyzwaniem, podczas gdy w przychodni
kardiolog przyjmuje pacjentów. Przyjeżdżają seniorzy z Garlicy Duchownej  i  są zadowoleni.  Radny
D. Dragosz zwrócił się o zalegające błoto na chodnikach wzdłuż muru na chodniku przy kościele w Zie-
lonkach. W suchą pogodę unosi się uciążliwy kurz, w czasie deszczu zalega błoto, ponieważ jest to
droga  polna.  Mieszkańcy  proszą  o  zgłoszenie  tej  dolegliwości  do  wykonawcy  Gülermaka  o  wy-
czyszczenie tej drogi. To samo dotyczy chodnika przy ulicy Krakowskie Przedmieście wzdłuż budynku
Luskara,  czy  można  byłoby  w  tym  zakresie  przedsięwziąć  działania.  Wójt powiedział,  będzie
interwencja w tym zakresie.  Wiceprzewodniczący K. Olawski zwrócił uwagę, że na trasie do urzędu
gminy jadąc ulicą Na Popielówkę i  Księdza Zięby, znajduje się niecka przy wiadukcie, prosił  o uz-
godnienia z pracownikami wykonawcy by nie polewali jej wodą przy słonecznej pogodzie, żeby tam
woda nie stała, ponieważ z niej robi się bajorko. Wszędzie są drogi zakurzone, ponieważ samochody
jeżdżą z ziemią, ale w tym miejscu jak się wjeżdża w wodę, to cały samochód jest obłocony.  Wójt
przyjął  uwagę,  będzie  to  zgłoszone  do  wykonawcy  Gülermaka.  Radn  a  R.  Kosn  o   odniosła  się  do
wypowiedzi radnej Z. Kot w sprawie przychodni,  że do przychodni funkcjonującej w ramach NFZ-u
również nie ma żadnych zastrzeżeń.  Zastrzeżenia mieszkanek,  w tym seniorek,  budzi  przychodnia
ginekologiczna, w której ich nie stać na wykonanie badań profilaktycznych w cenie 170 zł. Zwróciła
uwagę, że zadaniem radnych jest zabieganie o zapewnienie mieszkankom podstawowej opieki, w czym
zawiera się ginekologia, bardzo ważna z kobiecego punktu widzenia. Należy odróżnić funkcjonującą
w ośrodku zdrowia opiekę ginekologiczną od podstawowej  opieki zdrowotnej.  Dodała,  że dla wielu
kobiet, w tym seniorek, są to za wysokie koszty. Wszystkie radne powinny zabiegać o to, aby gabinet
ginekologiczny  funkcjonował w ramach NFZ. Wójt powiedział, że w ramach opieki lekarza rodzinnego
nie ma usług medycznych w zakresie ginekologii. Kontrakt uzależniony jest od Narodowego Funduszu
Ochrony Zdrowia, gmina nie ma na to wpływu. Radny K. Krzyworzeka zapytał Wójta o inwestycje wokół
cmentarza w Zielonkach dot.  ulicy Za Szkołą,  o bardziej  szczegółowe informacje,  poza wiadomym
dofinansowaniem ze strony województwa małopolskiego. Wójt powiedział, że gmina otrzymała ok 310
tys. zł, co daje drugie tyle z budżetu gminnego. Realizacja zadania rozpoczęła się od wycinki drzew,
tj. odcinek pierwszy, który będzie w roku 2024 realizowany po lewej, południowej stronie cmentarza,
obok  gminnej  działki,  która  ma  być  perspektywicznie  parkiem.  Do  wysokości  środków,  które  są
w  budżecie  ten  zakres  będzie  realizowany.  Odnośnie  sceptycznych  uwag  mieszkańców  co  do
usuwania drzew, należy mieć na uwadze ich stan, bowiem w większości są puste w środku, więc był to
najwyższy czas na ich uporządkowanie. Chcąc doprowadzić do normalnej szerokości drogi z połą-
czeniem do księdza Zięby,  należało wykonać tą wycinkę.  Zakłada,  że nowa kadencja rady będzie
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decydowała a tym zakresie, ale sugerował, by przez dwa lata przeznaczać środki z Funduszu Ochrony
Gruntów Rolnych, w dotacji od Marszałka, na realizację tego zadania wokół cmentarza. Znajdują się
tam tereny rolne i drogi dojazdowe do pól. Radny D. Dragosz wyraził podziękowania dla Pana Wójta,
dla  Beaty  Łysek  i  całego  Referatu  Budownictwa  i  Urbanistyki,  że  Zieleńczanka,  która  ma boczne
boisko,  aktualnie  ma praktycznie  wykonane  oświetlenie.  Z  jego  wiedzy,  pozostaje  jedynie  zamon-
towanie słupów, które prawdopodobnie mają być zrealizowane do końca kwietnia, ale być może uda się
wcześniej  je  zamontować.  Sołtys  Sołectwa  Przybysławice  A.  Tabor powiedział,  że  zebranie,  które
przeprowadził,  nie  było  jego  pierwszym  w  swojej  kadencji,  zostało  przeprowadzone  zgodnie  ze
statutem i nie naruszył żadnego przepisu prawa wyborczego.

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad  przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za
udział w posiedzeniu, zwrócił uwagę, że pojawił się głos z widowni, ale nie dostał żadnego zgłoszenia
w tym zakresie podczas 5-godzinnej sesji. Po czym złożył życzenia świąteczne i zamknął LIX sesję
zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-2023. Na tym protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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